

**SUBMARINE
EXPERIENCE**

Explore Jeju's
underwater world
with corals and
marine life

**FUN
GO-KART LAP**

Easy, thrilling drive
for all ages

5/6D Let's Go Jeju**EXCLUSIVE**

- Sea View Café
- Eco Land Theme Park – Ride the forest train
- Udo Island Escape – Ferry to a volcanic island paradise

**HIGHLIGHTS**

- **Jeju:** Foot Bath Experience, O'Sulloc Green Tea Museum, Arte Museum, Submarine (Subject to weather condition), Eco Land Theme Park, Seongsan Sunrise Peak, Gwangchigi Beach, Sea View Café, Cart Experience, Gwandeokjeong, Dongmun Market, Mysterious Road, Yongduam, Yongyeon Suspension Bridge, Korean Cosmetics Showroom, Korean Ginseng Showroom, Healthy Liver Showroom, Udo Island, Snoopy Garden, Folk Village

**MEALS**

- 5D: 3 Breakfast | 4 Lunch | 3 Dinner
- 6D: 4 Breakfast | 5 Lunch | 4 Dinner

**ACCOMMODATIONS**

- 4-stars Hotels





O'Sulloc Green Tea Museum | 绿茶博物馆



Eco Land Theme Park | 生态主题公园



Dongmun Market | 东门市场

DAY 01

SINGAPORE > JEJU

- Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Jeju.

DAY 02

JEJU

Meals on board | Homemade Tofu Stew Lunch | Hanjeongsik Dinner

- **Foot Bath Experience** – treat yourself a nice foot bath to relax your tired foot and freshen up yourself.
- **O'Sulloc Green Tea Museum (FREE green tea ice cream)** – Which showcases the production of Korean tea. It also showcase Korean artist tea-ware and other unique pieces collected from around the world. Together with a souvenir shop and a cafe, it makes for a quaint place to sit and enjoy some green tea. There are varieties of green tea made products such as tea rolled cakes, green tea lattes, green tea ice cream and regular green tea. From the observation deck, looking across is the vast tea leaves plantation.
- **Arte Museum** – Is Jeju's newest and largest immersive media art destination. The building, which used to be a factory that manufactured speakers, was remodeled to create a media art world using the latest technology.

DAY 03

JEJU

Hotel Breakfast | Black Pork Bulgogi Lunch | Seafood Hotpot + Pajeon Dinner

- **Submarine (Subject to weather condition)** – Dive into the sea by submarine and see the underwater world of Jeju Island, beautiful corals, fish, and more.
- **Eco Land Theme Park** – Hop on the Forest Train at Eco Land for an eco-adventure! The park features brightly painted, 1800s' steam powered Baldwin trains look-alike that circle a track in the Gotjawal forest. Walk across a large, picturesque lake via the Eco Bridge, picture the huge Dutch-style windmill and enchanting flowers.
- **Seongsan Sunrise Peak** – The Peak resembles a great ancient castle when seen from a distance. Its crater is surrounded by the volcanic ashes that were created when lava touched the cold sea more than 100,000 years ago. At its peak, be swept away by the panoramic view of the Ocean.
- **Gwangchigi Beach** – Explore the black sandy beach of Gwangchigi, where the ancient volcanic rocks create a dramatic landscape.
- **Sea View Café (FREE a cup of drink)** – Is a charming cafe by the beach with picturesque views of the sea.

DAY 04

JEJU

Hotel Breakfast | Grilled Cutlassfish + Sea Seaweed Soup Lunch | Black Pork BBQ Dinner

- **Ginseng Showroom** – which showcase various types of Koreans ginseng that was inherited from the olden days. You can also purchase good quality ginseng at the showroom.
- **Local Cosmetic Shop** – Where Korea-manufactured beauty products are available at affordable prices.
- **Cart Experience (Include one driving lap)** – Master the art of go-karting effortlessly, ensuring an accessible experience.
- **Gwandeokjeong** – One of the oldest buildings in Jeju, Gwandeokjeong Pavilion established in 1448.

- **Dongmun Market** – where you can find seafood, local product, fruits etc. You can experience full of Korean culture and atmosphere at the market.
- **Note: A levy of USD150 will be collected from each passenger who leaves the Seoul City tour group.*

[KCJU6] DAY 05

JEJU

Hotel Breakfast | Seafood Abalone Octopus Ramen + Pajeon Lunch | Gamjatang Dinner

- **Udo Island** – Hop on a ferry to Udo Island, a lava plateau formed after volcanic eruptions. Admire the gorgeous, unique natural landscape, volcanic rock formations, caves and the iconic Udobong Peak, among other amazing sights.
- **Snoopy Garden** – It is a museum and park based around the characters from the cartoon Peanuts.
- **Folk Village** – Which has restored scenes of the village to that of the 1890s.

[KCJU5] DAY 05 | [KCJU6] DAY 06

JEJU > SINGAPORE

Hotel Breakfast | Ginseng Chicken Soup Lunch

- **Liver Showroom** – Well-known for its health products such as cordyceps and huganbao miracle tonic.
- **Mysterious Road** – where a vehicle can drive uphill with the engine off.
- **Yongduam** – Like its name, is in the shape of a roaring dragon that looks like it is springing out from the ocean.
- **Yongyeon Suspension Bridge** – Which is made of wood, you can enjoy the beautiful view of the valley and the pavilion at a single glance.
- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for the flight home.

SERVICE FEES AND OTHER EXCURSIONS

- Service Fees | TOTAL USD 50/60

REMARKS

1. A minimum group size of 10 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 09 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
3. All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Portage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.



Snoopy Garden | 史努比主题乐园



Seongsan Sunrise Peak | 城山日出峰



Yongduam | 龙头岩

5/6天 济州岛精选



Folk Village | 济州民俗村博物馆

第一天

新加坡 > 济州

- 在新加坡樟宜机场集合，乘搭客机飞往韩国 - 济州。

第二天

济州

机上用餐 | 自制豆腐午餐 | 韩定食晚餐

- 足浴体验 - 享受足浴，放松疲惫的双脚。
- 绿茶博物馆（赠送绿茶冰淇淋） - 其中展示了韩国茶的生产。它还展示了韩国艺术家茶具和从世界各地收集的其他独特作品。
- 沉浸式媒体艺术美术馆 - 是济州岛最新、最大的沉浸式媒体艺术目的地。该建筑曾经是一家制造扬声器的工厂，经过改造，利用最新技术创造了一个媒体艺术世界。

第三天

济州

饭店早餐 | 黑猪铁板烤肉午餐 | 海鲜火锅 + 煎饼晚餐

- 潜水艇（将视天气情况而定） - 乘坐潜水艇潜入海里，您可看到济州岛海底世界，美丽的珊瑚，鱼儿等。
- 生态主题公园 - 乘森林小火车环绕公园，观赏湖边美景、荷兰风车和花卉。
- 城山日出峰 - 从远处看，山顶就像一座伟大的古老城堡。一睹令人着迷的海洋的全景。
- 广池基海滩 - 探索光治基的黑沙滩，那里古老的火山岩石形成了壮丽的景观。
- 海景咖啡店（赠送一杯饮料） - 这是一家位于海滩边的咖啡馆，在这您可以欣赏到风景如画的海景。

第四天

济州

饭店早餐 | 烤白带鱼 + 海胆海带汤午餐 | 黑猪肉烧烤晚餐

- 高丽人参展览厅 - 展示多种高丽参，继承独特种植方式，可购买优质人参。
- 韩国化妆品展示厅 - 学习如何护理皮肤，并以实惠的价格购买韩国制造的化妆品。
- 可爱的卡丁车（包含一圈体验） - 轻松体验驾驶卡丁车的乐趣，享受简单易上手的驾驶过程。
- 观德亭 - 在济州岛最古老的建筑之一，观德亭建于1448年。
- 东门市场 - 购物天堂，传统的露天市场和现代化的购物中心，可以以便宜的价格购物。
- *注意：所有参加韩国配套的旅客们不可在半途离团。导游将会向每一位自行离团的游客们索取美金150元的离团费用。

[KCJU6] 第五天

济州

饭店早餐 | 鲍鱼 + 章鱼海鲜拉面 + 煎饼午餐 | 马铃薯炖猪骨汤风味晚餐

- 牛岛 - 搭乘渡轮前往牛岛，这是一座火山喷发后形成的熔岩高原。欣赏美丽、独特的自然景观、火山岩层、洞穴和标志性的牛岛峰以及其他令人惊叹的景点。
- 史努比庭园 - 这是一个博物馆和公园，以卡通花生中的人物为基础。
- 济州民俗村博物馆 - 这是济州岛的主要景点之一，可探索昔日的民俗与传统村落风貌。

[KCJU5] 第五天 | [KCJU6] 第六天

济州 > 新加坡

饭店早餐 | 人参鸡汤午餐

- 护肝宝专卖店 - 众所周知的保健产品如冬虫夏草和护肝宝奇迹补品。
- 神奇之路 - 这条公路也被称为“鬼道”，在这里司机把引擎关掉，慢慢地您将会感觉到车子往上移动。
- 龙头岩 - 它是屹立在海上的一座高4公尺的岩石，一端状如龙头且龙口大开栩栩如生。
- 龙渊峡谷吊桥 - 这座木制吊桥让您可一览峡谷与凉亭的美丽风景。
- 然后前往机场搭乘航班回家。

备注

1. 确认出发的最少团体人数为 10 人。如团体少于09成员，全球之星将保留 决定权来操作或取消此行程，成员必须接受该安排。
2. 行程次序或因宗教活动，未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动，行程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等，恕不另行通知。
3. 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间，住宿可能会搬迁至其他城市，恕不另行通知。
4. 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭，将由其他地点替代。
5. 所有导游均为中文导游，如需英文导游，可能会收取额外费用。
6. 中英文版行程如有歧异，以英文版为准。
7. 作为旅行社，我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
8. 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
9. 如果团体超过20名乘客以上，将有1名新加坡领队随同团队出发。